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            בס"ד
 
 

 לפרסום - 04/01/15פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 

 . חגי מאיר זאב סימן טוב, רן וייס, , יצחק בסל נוכחים : 
 

 מזכיר הישוב.   -משה באסה 
 

 30/09/14 –ו   10/11/14אישורי  פרוטוקולים מיום 
 

 הפרוטוקולים אושרו ע"י הועד המקומי. 
 

 בנק חשבון בדיווח מצב  
 

 +  9,691 -עו"ש  
 109,000 –פק"מ  

 
מבקש להכניס לסדר היום נושא ראשון שאינו על סדר היום . הנושא : מימון בדיקה   -יצחק  

 ופעולה משפטית וחקירתית בהקשר להוצאות דיבה בכתבה ובתגובות בוואלה ובפייסבוק. 
באם יהא צורך   ₪ בשלב זה 15,000מבקש לאשר בשלב ראשון מתוך סעיף ייעוץ משפטי סך של עד 

 בתוספת יובא לדיון. 
 

 החלטה 
 מאושר פה אחד 

 
 2015תקציב 

 לעיון ואישור חברי הועד. 2015הוגש לחברים לפני כשבועיים טיוטת תקציב  
 אושר ע"י חברי הועד פה אחד.  ₪2015 לשנת    5,623,284התקציב ע"ס 

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 

 בקשת מוריס שטרנבאום לחלוקת תשלומים למבנ"צ
 
 תשלומים.  18מציע לאשר כפי שאישרנו בעבר עד   -צחק בסל י
 

 הצבעה 
 מאושר פה אחד 

 
 הצטרפה עדנה חמבי **  
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 דף פייסבוק עסקי של הועד מציעה לפתוח דף פייסבוק עסקי ללא תגובות
 

 ₪ לפתיחת פייסבוק עיסקי ללא תגובות.   2,000לאשר עד  –הצעה  
 

 הצבעה 
 אושר פה אחד 

 
 רכז נוער 

 
 מועמדויות כולם תושבי צופים .   4הוגשו 

 
המלצת הועדה שראיינה המועמדים )כולל נציג מתנ"ס שומרון( הועדה המליצה פה   -הצעה  

שלו הדר לדרברג )במידה ותסכים( השכר של   2ובמספר  אחד על דוד קונוטופסקי 
 ₪ בשנה ואם יהא צורך להגדיל במעט נביא לאישור הועד.  100,000שניהם בתקציב 

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 

יש רצון להוסיף כח אדם לסיוע במזכירות  אנחנו במצבת כח אדם מאוד מצומצמת  -יצחק בסל 
₪  לשנה ויתכן שיהא צורך להגדיל הנושא ידון בועדת   24,000כרגע תוקצבו 

מכרזים ובהתאם לכך יפורסם מכרז במידה ויהא צורך בהגדלה תקציבית יובא  
 הודעתו של יצחק בסל.לאישור הועד הועד רשם לפניו את  

 
 הנצחת דניאל קדמי ע"י הנוער 

 
 מדבר על הנצחה באזור מעגל המדורות ביער יכינו סקיצה רעיונית בתאום עם המזכירות.  -חגי  

 
 מכרז חניון ציבורי 

 
  –דיווח על ישיבת ועדת מכרזים ועל המלצת הועדה להגדיל התקציב בקרן מבנ"צ מ   -משה 

 . 180,000 –₪ ל   130,000
 

 בעה הצ
 ההגדלה אושרה ע"י הועד

 
ישור שמתנהל עם דניאל דעי בעקבות  גגני קבע שמתקדמת. דיווח על   2דיווח בנושא בניית  –משה 

 תביעתו. 
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 בית ספר למוזיקה 
 

פנה אליי גיל קורל שמבקש להקים בית ספר למוסיקה מבקש שיעמידו לרשותו מיקום   -עדנה 
₪   700באקוסטיקה במקום מציע לתקופת הרצה  שמשמש רק אותו מוכן להשקיעבלעדי 

 לחודש )תקופת ההרצה כמה חודשים( כמו כן ישלם חשבון חשמל ומים.
 

 הוחלט 
לזמן אותו לשיחה עם משה בנושא סוג האקוסטיקה והבלעדיות )אולי יוותר עליה( וכמו כן על  

 הסכום הנושא יובא אולי לאישור טלפוני של הועד.
 
 
 
 
 
 


